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Protokół z VI Walnego Zgromadzenia 

Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej, 

które odbyło się w dniu 19 kwietnia 2013r. w Kisielicach 

 

1. VI Walne Zgromadzenie otworzył, witając członków Stowarzyszenia oraz zaproszonych 

gości Przewodniczący Zarządu Stowarzyszenia Pan Leszek Kuliński.  

Lista obecności członków stanowi załącznik do protokołu 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu 

 

2. Przystąpiono do wyboru Przewodniczącego i protokolanta Walnego Zgromadzenia. 

Zebrani jednogłośnie wybrali na Przewodniczącego Walnego Zgromadzenia Pana 

Tomasza Koprowiaka, a na protokolanta Pana Jana Hasiuka. 

 

3. Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poinformował, że nie będzie prezentacji 

dotyczącej budowy biogazowni w Kisielicach przez firmę Bio-Nik Elektra Sp. z o.o. 

Zarząd zaproponował prezentację firmy Grupa GUMUŁKA.  

Następnie Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

4. Jednogłośnie, bez żadnych uwag, zatwierdzono protokół z obrad ostatniego Walnego 

Zgromadzenia z dnia 20 kwietnia 2012r. w Kobylnicy. 

 

5. Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu Stowarzyszenia oraz 

Przewodniczący obrad stwierdzili kworum do ważności obrad i podejmowania uchwał. 

 

6. Głos zabrał Wicestarosta Iławski Wiesław Olszewski, który w imieniu Starosty 

Iławskiego przywitał członków Stowarzyszenia na terenie powiatu iławskiego i na terenie 

Gminy Kisielice. Gmina Kisielice jest liderem w zakresie energii odnawialnej i to za 

sprawą Burmistrza Kisielic Tomasza Koprowiaka. Życzył powodzenia  

w dalszej działalności związanej z energią odnawialną i owocnych obrad podczas 

Walnego Zgromadzenia.  

 

7. Przewodniczący obrad Walnego Zgromadzenia zaproponował zgłaszanie kandydatów do 

komisji Uchwał i Wniosków.  

  Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszono następujących kandydatów: 

1) Pan Zdzisław Pietrowski, 

2) Pan Zbigniew Szczepański, 

3) Pan Mariusz Kozaczek. 

    Skład Komisji przyjęto jednogłośnie. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Zarządu Stowarzyszenia za rok 2012 złożył Pan Leszek 

Kuliński - Przewodniczący Zarządu  .  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu obrad VI Walnego Zgromadzenia.  
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         Uzupełniając Sprawozdanie  Przewodniczący Zarządu poinformował, że ostatnio 

Stowarzyszenie podpisało umowę o współpracy z Kancelarią Radcowską Chmaj i Wspólnicy 

Sp. k.  Kancelaria będzie bezpłatnie przygotowywała jedną opinię prawną w ciągu miesiąca 

na rzecz Stowarzyszenia, natomiast raz na kwartał będzie dokonywała innych analiz 

prawnych dla samorządów.  

 

9. Przewodniczący obrad poprosił dyrektora Biura Stowarzyszenia - Pana Jana Hasiuka  

o przedstawienie sprawozdania finansowego za rok 2012.  

Sprawozdanie zostało załączone do protokołu obrad. 

 

10. Z upoważnienia Komisji Rewizyjnej opinię na temat złożonego sprawozdania 

finansowego przedstawił Przewodniczący Komisji – Pan Franciszek Koszowski. 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Stowarzyszenia.  

Wniosek został załączony do protokołu obrad. 

 

11. Przewodniczący obrad Pan Tomasz Koprowiak otworzył dyskusję nad przedstawionymi 

sprawozdaniami. 

 Nie zgłoszono żadnych pytań i uwag.   

 

12. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia sprawozdania                        

z działalności Zarządu Stowarzyszenia za 2012 rok.  

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

13.  Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego 

Stowarzyszenia za rok 2012.  

Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

14. Walne Zgromadzenie podjęło jednogłośnie uchwałę o udzieleniu absolutorium Zarządowi 

Stowarzyszenia.  

 

                Przewodniczący Zarządu Leszek Kuliński podziękował za akt głosowania  

i udzielenie absolutorium. Powiedział, że w wielu inwestycjach dotyczących  budowy  farm 

wiatrowych zdarzają się już poważne problemy finansowe, ponieważ brak jest oczekiwanych 

od dłuższego czasu przepisów prawa regulujących rynek odnawialnych źródeł energii. 

Obiecywane jest szybkie uchwalenie tzw. trójpaku energetycznego, w sposób prowizoryczny 

regulującego problemy dotyczące odnawialnych źródeł energii, natomiast zapowiadany 

projekt  ustawy o OZE  nadal  nie został przedstawiony przez Ministerstwo Gospodarki. 

Należy przygotować stanowisko Walnego Zgromadzenia Stowarzyszenia postulujące  

przyspieszenie  prac  nad  ustawą o OZE.  Jeżeli inwestorzy nie będą mieli pewności  o 

wysokości wsparcia ze strony państwa w zakresie realizacji tych inwestycji, to nie należy się 

spodziewać  powstawania  nowych  inwestycji  ze  względu  na  niemożliwość  

skonstruowania planu finansowania inwestycji. Przewodniczący poinformował również o 

propozycji moratorium zgłoszonej  przez  Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 

budowę farm wiatrowych. Powiedział, że jest to  próba ograniczenia suwerenności  

i decyzyjności samorządów lokalnych, dlatego również w tej sprawie należy przygotować 
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stanowisko Walnego Zgromadzenia Stowarzyszenia. Obecnie SGPEO jest dobrze  

postrzegane w  branży  OZE  jako stowarzyszenie wspierające rozwiązania w sprawie energii 

odnawialnej,  jest zapraszane do udziału w różnych konferencjach i spotkaniach, podczas 

których może przedstawić swoje stanowisko.  

             Celem podstawowym SGPEO jest doprowadzenie do ujednolicenia prawa 

budowlanego oraz ustalenia zasad opodatkowania wszystkich źródeł energii odnawialnej. 

Obecnie stosowane opodatkowanie jest  nieprecyzyjne powodując duże zróżnicowanie,  

nieporozumieniem jest to, że ta sama turbina wiatrowa 2 MW w jednej gminie daje podatek  

w  wysokości 25 000zł, a w innej 100 000zł. Duży  problem mają też starostowie w sprawach  

dotyczących  inwestycji budowy farm  fotowoltaicznych.  Są dwie różne interpretacje 

Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego - jedna mówi, że jest to budowla i trzeba mieć 

pozwolenie na budowę, a druga, że wystarczy zgłoszenie. Parlament i Rząd nie tworzą 

spójnego prawa, a wręcz tworzą luki, które umożliwiają różnym podmiotom wydawanie 

różnych interpretacji. Farma fotowoltaiczna, biogazownia i urządzenia do spalania biomasy 

nie są opodatkowane w sposób jasny i należy doprowadzić do tego, aby stawka podatku była 

stała, stabilna, w wysokości 1% od całości inwestycji realizowanej na terenie danej gminy.  

 

15. Prezentacja audytu personalnego przez Prezesa Grupy GUMUŁKA Pana Jarosława 

Piotrowskiego.  

 

15. Przedstawienie inwestycji z wykorzystaniem ogniw fotowoltaicznych przez Pana Łukasza    

Nowińskiego Euro Com Projekt Sp. j. (w zastępstwie za dr Stanisława Pietruszko  

z Politechniki Warszawskiej).  

 

17. Dyskusji nie było.  

 

18. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie budżetu Stowarzyszenia na 2013r. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie.  

    

19. Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia planu pracy 

Stowarzyszenia na 2013 r. 

       Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

20.  Wolne wnioski i zapytania.  

 

Przewodniczący Zarządu Leszek Kuliński- powiedział, że zachęca członków 

Stowarzyszenia do udziału w konferencjach, kongresach dotyczących energii odnawialnej,  

m.in. w kongresie nt. fotowoltaiki w Legnicy 28 maja br.  

 

Wójt Gminy Trąbki Wielkie Błażej Konkol  podziękował za wsparcie, które otrzymał ze 

strony Stowarzyszenia i Przewodniczącego Zarządu podczas dyskusji z mieszkańcami Gminy 

na temat  farmy wiatrowej.  Podziękował za konferencję „Energia  odnawialna szansą dla 

gmin” zorganizowaną w Ministerstwie  Gospodarki z inicjatywy SGPEO. 

 Pogratulował Zarządowi Stowarzyszenia otrzymanego absolutorium. 
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Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Tomasz Koprowiak  powiedział, że Rząd RP 

przyjął stanowisko w sprawie tzw. małego trójpaku.  

 

Mariusz Kozaczek w imieniu Komisji Uchwał i Wniosków odczytał przygotowane 

stanowiska Walnego Zgromadzenia SGPEO. 

Stanowiska  zostały  przyjęte  jednogłośnie.  

Stanowiska 1-6 stanowią załącznik do protokołu 

 

21. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Pan Tomasz Koprowiak 

ogłosił zamknięcie obrad VI Walnego Zgromadzenia Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych 

Energii Odnawialnej, dziękując za udział gościom i członkom Stowarzyszenia. 

       

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

………………………………..                                             ………………………………. 

            Podpis protokolanta                                                  Podpis Przewodniczącego obrad                       

 


